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VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING BUURTSCHAP CENTRUM 2005  

  

OP DONDERDAG 7 APRIL 2022 IN HOTEL DES INDES  

  

1. Opening  

Voorzitter Theo Heere opent om 17.30 uur de vergadering en heet allen welkom. Bijzonder 

verheugend dat er zo’n grote opkomst is.   

Wij zijn er om de cohesie te bevorderen. Afgelopen jaar hebben we helaas maar éénmaal een 

fysieke bijeenkomst kunnen organiseren  

Het is bijzonder jaar geweest, het tweede jaar met Corona.   

Deze mooie locatie voor de ALV is een goedmakertje: volgend jaar weer in de Kunstkring!  

  

2. Vaststellen aantal stemgerechtigde leden  

Er zijn 68 stemgerechtigde leden aanwezig. 

Speciaal welkom aan de politie: Marianne Hoogerbrugge. Ook aan Coskun Yilmaz, namens 

de Gemeente verantwoordelijk voor de openbare ruimte.   

Een speciaal welkom aan niet-leden, die van harte worden uitgenodigd om lid te worden.   

  

3. Verslag van de ALV 9 maart 2021 

Het verslag wordt vastgesteld.   

  

4.  Ingekomen stukken en mededelingen  

Het bestuur wil u graag informeren over de energietransitie.   

Jelle Wijkstra schetst de situatie: vanaf 2040 geen fossiele brandstof meer beschikbaar voor 

verwarming van woningen. Oplossing komt uit een warmtenet of uit individuele 

warmtepompen.   

We weten nog niet genoeg over de keuzes die de Gemeente zal moeten maken. Zoals :  

wanneer zal de feitelijke transitie plaatsvinden? Hoe ziet dat eruit? We weten dat de aanleg 

van een warmtenet onderzocht zal worden, maar er zijn nog veel vragen over,   

We weten dat bij oudere huizen een warmtepomp geen ideale oplossing is. Vaak vraagt dat 

een grote investeringen en is dat altijd haalbaar?   

Er bestaat nog veel onduidelijkheid ook over de financiering en de subsidiemogelijkheden.  

Wat u nu al kunt doen? Kleine en praktische maatregelen: vloerisolatie, radiatorfolie, 

kierdichting, ledverlichting etcetera.   

Uw bestuur is actief bezig met de inventarisatie en deelname aan de voorbereiding van deze 

transitie en heeft hierover ook vragen gesteld aan Burgemeester van Zanen die onlangs op 

kennismakingsbezoek is geweest in ons Buurtschap.   

Vragen: is er een bredere actie mogelijk in samenwerking met andere wijkverenigingen? Ja 

dat gebeurt.   

  

5. Secretarieel Jaarverslag 2021  

Marieke van Buttingha Wichers geeft een verkorte weergave:  

Een jaar van lock-down en avondklok. We hebben slechts één bijeenkomst kunnen 

organiseren , een zeer geslaagde borrel bij Goed Volck in oktober.   
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Wel is er nog een zeer geslaagde online-activiteit geweest: een presentatie van Marcel 

Westerdiep van het Escher-museum.   

Agnès Philipse schetst de inspanningen van het bestuur om de belangen van onze buurt bij de 

implementatie van het verkeersproject Centrum Noord te behartigen en de bijdrage aan de 

inspraakprocedure rondom de bouw van de toren Bellevue naast het Centraal Station.   

Vraag: Is er een vertegenwoordiger van de BIZ? : Ja Clara Tabingh Suermondt is ook 

penningmeester van de BIZ.  

  

5. Financieel Jaarverslag 2021  

Clara Tabingh Suermondt geeft een verkort verslag:  

De inkomsten zijn in 2021 ongeveer gelijk gebleven maar de uitgaven zijn gezien Corona veel 

minder geweest. Dit verklaart de keuze voor deze duurdere ALV.   

Ons positief saldo is bijna € 2400,-. Door een toenemend aantal mensen die op de borrels 

verschijnen zal er toch mogelijk een krapte gaan ontstaan. Het budget voor 2022 is 

gelijk aan dat van 2021.    

  

Kascommissie: Michiel Quarles van Ufford: complimenten aan de penningmeester. Zij wordt 

gedechargeerd,   

  

Voorzitter Theo Heere: Ondanks het licht positieve resultaat van het afgelopen jaar doen wij 

het voorstel om de contributie te gaan verhogen.   

Het voorstel is een verhoging met € 5,- per jaar.   

Dit voorstel wordt met instemming aangenomen.   

Contributie wordt hiermee € 30,- , vanaf 2023.  

  

6.  Bestuurssamenstelling  

Marieke van Buttingha Wichers treedt af, na 3 jaar secretaris te zijn geweest. Theo Heere 

dankt haar hartelijk voor haar inspanningen. Jelle Wijkstra neemt de secretaristaak over.  Het 

Bestuur bestaat vanaf heden uit: Theo Heere (voorzitter), Jelle Wijkstra (secretaris), Clara 

Tabingh Suermondt (penningmeester), Genevieve Wehry (lid), Peter Hilders (lid) en Agnès 

Philipse (lid).   

Theo Heere roept geïnteresseerden in een bestuursfunctie op om te melden.  

  

7. Mededelingen:  

Theo Heere geeft aan dat er weer buurtkoffies zijn, 1x per maand op de tweede dinsdag  van 

de maand van 10.30 uur – 12.00 uur. Veel dank voor degenen die zich hiervoor inzetten! 27 

april Koningsdagborrel Kunstkring vanaf 17.00 uur. Drankjes gratis!  

21 juni Midsummerborrel  

Er zal uiteraard een herfstborrel worden gepland; het aansteken van de lichtjes in de 

Kerstboom vindt plaats op de donderdag na Sinterklaas.   

  

Theo Heere geeft aan veel dank verschuldigd te zijn aan Hotel des Indes voor het organiseren 

van deze avond. Geweldig dat dit kon!  
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8. Rondvraag:  

Verschillende onderwerpen passeren de revue:  

Allereerst complimenten van Bertie van Keulen voor de inzet en de sfeer binnen het 

Buurtschap.   

  

Er zijn klachten over de Crow. De wijkagent roept iedereen met klachten deze centraal te 

melden bij de politie via 0900-8844 of eventueel bij de Gemeente.  Is er een programma 

van de BIZ bekend? Deze zullen we op de site melden.  

Is er een programma van activiteiten op het Lange Voorhout? Nee , dit zijn activiteiten van de 

Gemeente, en deze gaan buiten de BIZ om. Het Bestuur is regelmatig in gesprek met de 

Gemeente om deze evenementen te coördineren. Wij vinden niet dat alle geplande activiteiten 

even goed passen bij het karakter van onze buurt.   

Zwerfafval: dit punt heeft onze aandacht. Helaas hebben we geen ondergrondse containers, 

maar ook hierover zijn we in gesprek met de Gemeente.  

Ook is er een klacht over de verschillende auto’s waarmee afval wordt opgehaald. BIZ is 

hiermee bezig!  

Amerikaanse Ambassade: nog steeds geen definitieve plannen. Theo spreekt wethouders er 

regelmatig op aan.  

  

Er blijkt een grote interesse te zijn voor een informatieavond over de energietransitie.  Het 

Bestuur zegt toe dit te zullen organiseren.   

  

De avond zal worden voortgezet met een presentatie van Mischa Haak over het 

Binnenhofproject “ Document voor een Monument”.  

  

  

10. Sluiting  

Voorzitter sluit de vergadering, met dank aan alle aanwezigen.  

  

  

        ==============  


